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Şedinţa a fost convocată de către dl. primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman, 
prin Dispoziţia nr. 341 din 09.03. 2023, în conformitate cu prevederile art. art. 134, 
alin. 1, lit. a, alin. 4 din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu modificările 
ulterioare. 
  La şedinţă participă un număr de 17 consilieri locali din cei 19 convocați, 
lipsind motivat dl consilier Matei Gabriel și dl consilier Ilie Cosmin. Lipsește motivat și 
și dl. primar, atribuțiile acestuia fiind exercitate de către dl. viceprimar, ing. Constantin 
Bulaicon. 
 D-nul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon: Bună ziua! Bine ați venit la 
ședința extraordinară, astăzi 13 martie 2023.  
          D-na secretar general municipiu, jr. Mihaela Busuioc aduce la cunoştinţa 
consiliului local că toate proiectele de hotărâre supuse dezbaterii în şedinţa de 
astăzi întrunesc condiţiile prevăzute la art. 136, alin. (8) din O.U.G. nr. 57/2019 
privind Codul administrativ, adică sunt însoţite de referatul de aprobare al 
iniţiatorului, raportul de specialitate, avize ale comisiilor de specialitate, precum şi 
celelalte documente care au condus la respectivele iniţiative. 

  Se propune spre aprobare  ordinea de zi, respectiv:   
             1. Proiect de hotărâre privind aprobarea proiectului „BIBLIOTECA – HUB 
DIGITAL PENTRU EDUCAȚIE” care urmează să fie promovat la finanțare în 
cadrul investiției I17. Scheme de finanțare pentru biblioteci pentru a deveni 
hub-uri de dezvoltare a competențelor digitale, Componenta 7 Transformarea 
digitală, din Planul Național de Redresare și Reziliență (PNRR) și a cheltuielilor 
legate de acesta - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 
             2. Proiect de hotărâre privind aprobarea depunerii proiectului ,,Dotarea cu 
mobilier, materiale didactice și echipamente digitale a unităților de învățământ 
preuniversitar și a unităților conexe din Municipiul Fălticeni, județul Suceava" 
în cadrul Componentei 15 - Educație prin „Programul Național de Redresare și 
Reziliență”- iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 
            3. Proiect de hotărâre privind  aprobarea  participării ca partener în cadrul 

proiectului cu titlul „PERFORMANȚĂ ÎN FORMAREA PROFESIONALĂ PRIN 

PARTENERIATUL CU MEDIUL ECONOMIC ” PENTRU DEZVOLTAREA RUTEI 
COMPLETE DE INVAȚĂMÂNT DUAL LA USV – DUAL USV”, care va fi depus 
spre finanțare în cadrul Planului Național de Redresare și Reziliență – PNRR, 
Componenta 15 – Educație, Reforma 4: Crearea unei rute profesionale 
complete pentru învățământul tehnic superior, Investiția 6: Dezvoltarea a 
minimum 10 consorții regionale și dezvoltarea și dotarea a minimum 10 
campusuri profesionale integrate, apelul de proiecte 
PNRR/2022/C15/MEDU/I6/Program-pilot pentru dezvoltarea consorțiilor 



regionale pentru învățământ dual - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin 

Coman; 
Ordinea de zi, în totalitate, se aprobă cu unanimitate de voturi, respectiv cu 17 

voturi „pentru”.  
  Se trece la următorul punct de pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre 
aprobarea proiectului „BIBLIOTECA – HUB DIGITAL PENTRU EDUCAȚIE” care 
urmează să fie promovat la finanțare în cadrul investiției I17. Scheme de 
finanțare pentru biblioteci pentru a deveni hub-uri de dezvoltare a 
competențelor digitale, Componenta 7 Transformarea digitală, din Planul 
Național de Redresare și Reziliență (PNRR) și a cheltuielilor legate de acesta - 
iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 
   D-nul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon: Este un proiect finanțat prin 
PNRR (Planul Național de Redresare și Reziliență ). Prevede echiparea a 26 de 
biblioteci cu echipamente informatice noi sau modernizate. În acest proiect este 
partener Consiliul Județean Suceava. În  Municipiul Fălticeni beneficiar este  
Biblioteca ”Eugen Lovinescu”.  Un număr de 150 de cetățeni din categorii 
defavorizate vor beneficia de cursuri de formare digitale, în cadrul bibliotecii. Suma 
este de 12.233.216 lei pentru biblioteca noastră. Vă propun analizei și aprobării acest 
proiect benefic din toate punctele de vedere. 
   D-na consilier local, as. med. Edu Anca – preşedinte de ședință: Avizul 
comisiilor. 
 D-nul consilier local, jr. Murariu George- Bogdan – preşedinte comisia 
economică: Aviz favorabil. 

  D-na consilier local, dr. Cojocaru Eugenia – preşedinte comisia pentru 
învăţământ:  Aviz favorabil. 

  D-nul consilier local,  Haidău Răzvan – Petrică – preşedinte comisia 
pentru administrație publică: Aviz favorabil. 
   D-na consilier local, as. med. Edu Anca – preşedinte de ședință: 
Intervenții? 
 Se supune la vot, proiectul de hotărâre fiind aprobat cu unanimitate de voturi, 
respectiv cu 17  voturi „pentru”.   
    Se trece la următorul punct de pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre 
aprobarea depunerii proiectului ,,Dotarea cu mobilier, materiale didactice și 
echipamente digitale a unităților de învățământ preuniversitar și a unităților 
conexe din Municipiul Fălticeni, județul Suceava" în cadrul Componentei 15 - 
Educație prin „Programul Național de Redresare și Reziliență”- iniţiator, primar – 
prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 
   D-nul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon: Aceeași finanțare prin PNRR 
(Planul Național de Redresare și Reziliență ). Un număr de unități de învățământ de 
stat acreditate, din diferite orașe, municipii,  vor beneficia de acest proiect. Ca 
activități eligibile, digitalizarea mediului de învățământ preuniversitar, dotare de 
laboratoare informatică, dotare cu mobilier a sălilor de clasă, a laboratoarelor, a 
atelierelor de practică. Modernizarea calității învățământului în Municipiul Fălticeni 
este o preocupare permanentă pentru noi și astfel s-a realizat o inventariere la nivelul 
unităților de învățământ, a dotărilor existente, în ceea ce privește echipamentele 
informatice și mobilierul. S-au identificat nevoile și prioritățile. Supun analizei și 
aprobării dumneavoastră. 
   D-nul  administrator  public, prof. Rădulescu Alexandru: Analiza de nevoi 
a pornit de la  o analiză de nevoi individuală, a fiecărei unități școlare. Autoritatea de 
management PNRR se desfășoară  prin unitatea de management care este, în cazul 



de față, Ministerul Educației. Ghidul este elaborat și noi ne ținem după acest ghid. 
Azi, după ședință, depunem analiza de nevoi pe localitate. Avem avizul 
Inspectoratului Școlar. Așteptăm, cred că termenul este până pe 29  martie și vom 
avea răspunsul, dacă este eligibil sau nu proiectul nostru. 
   D-na consilier local, ed. Dulgheriu Maria: Îmi doresc foarte mult acest 
proiect. 
   D-nul consilier local, prof. Pintilii Marius-Claudiu: Aici nu este o problemă 

de mofturi. Există un normativ. Mai întâi, s-au dat niște ordine de ministru cu niște 

normative, care prevăd dotarea unităților de învățământ preuniversitar standard, 

pentru niște evaluări standardizate, care vor urma prin noul proiect de lege, pentru 

activitățile de informatică și TIC, să se desfășoare cu aceleași dispozitive în toate 

unitățile de învățământ. Multe sunt la un nivel foarte ridicat. Toate sălile de clasă vor 

fi dotate, dacă acest proiect va fi votat, inclusiv cu display-uri digitale interactive, de 

85 inci. Deci, se va schimba radical imaginea sălilor de clasă și a școlilor. 

   D-na consilier local, as. med. Edu Anca – preşedinte de ședință: Avizul 
comisiilor. 
 D-nul consilier local, jr. Murariu George- Bogdan – preşedinte comisia 
economică: Aviz favorabil. 
   D-nul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon – preşedinte comisia pentru 
amenajarea teritoriului şi urbanism:  Aviz favorabil.  

  D-na consilier local, dr. Cojocaru Eugenia – preşedinte comisia pentru 
învăţământ:  Aviz favorabil. 

  D-nul consilier local,  Haidău Răzvan – Petrică – preşedinte comisia 
pentru administrație publică: Aviz favorabil. 
   D-na consilier local, as. med. Edu Anca – preşedinte de ședință: 
Intervenții? 
 Se supune la vot, proiectul de hotărâre fiind aprobat cu 13 voturi „pentru”. D-
na consilier local,  prof. Corbu Luminița-Claudia, d-na consilier local, ed. Dulgheriu 
Maria, d-nul consilier local, prof. Pintilii Marius -Claudiu și d-nul consilier local, prof. 
Darabă Iulian-Cezar nu și-au exercitat dreptul de vot. 
   Se trece la următorul punct  de pe ordinea de zi, respectiv proiect de 
hotărâre aprobarea  participării ca partener în cadrul proiectului cu titlul 
„PERFORMANȚĂ ÎN FORMAREA PROFESIONALĂ PRIN PARTENERIATUL CU 
MEDIUL ECONOMIC ” PENTRU DEZVOLTAREA RUTEI COMPLETE DE 
INVAȚĂMÂNT DUAL LA USV – DUAL USV”, care va fi depus spre finanțare în 
cadrul Planului Național de Redresare și Reziliență – PNRR, Componenta 15 – 
Educație, Reforma 4: Crearea unei rute profesionale complete pentru 
învățământul tehnic superior, Investiția 6: Dezvoltarea a minimum 10 consorții 
regionale și dezvoltarea și dotarea a minimum 10 campusuri profesionale 
integrate, apelul de proiecte PNRR/2022/C15/MEDU/I6/Program-pilot pentru 

dezvoltarea consorțiilor regionale pentru învățământ dual - iniţiator, primar – 

prof. Gheorghe – Cătălin Coman;   
   D-nul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon: Municipiul Fălticeni este 
partener într-un consorțiu regional.  O parte din  acest parteneriat este Universitatea 
”Ștefan cel Mare”. Acest consorțiu este format din 41 de membri. Proiectul este 
propus spre finanțare tot prin PNRR și are ca scop construcția unui campus nou, 
dotări, burse, acordate, atât de stat, cât și de partenerii din mediul economic. 
Valoarea este de 104.499.193,09 lei, contribuție prin PNRR, plus cofinanțare 
asigurată de consorțiu în valoare de 21.107.434,62 lei, însemnând un procent de 



20,2 % din valoarea proiectului. Nu putem decât să ne bucurăm, în momentul în care 
obținem finanțarea, în special pentru cele două colegii tehnice, „Eugen Lovinescu„ și 
„Mihai Băcescu„. 
   D-na consilier local, as. Edu Anca – preşedinte de ședință: Avizul 
comisiilor. 
 D-nul consilier local, jr. Murariu George- Bogdan – preşedinte comisia 
economică: Aviz favorabil. 

  D-na consilier local, dr. Cojocaru Eugenia – preşedinte comisia pentru 
învăţământ:  Aviz favorabil. 

  D-nul consilier local,  Haidău Răzvan – Petrică – preşedinte comisia 
pentru administrație publică: Aviz favorabil. 
   D-na consilier local, as. med. Edu Anca – preşedinte de ședință: 
Intervenții? 
 Se supune la vot, proiectul de hotărâre fiind aprobat cu unanimitate de voturi, 
respectiv cu 17 voturi „pentru”.   
    D-na consilier local, as. Edu Anca – preşedinte de ședință declară 
ședința închisă. 
             Drept pentru care s-a întocmit prezentul proces-verbal. 

 
           PREŞEDINTE DE ŞEDINŢĂ                               SECRETAR GENERAL MUNICIPIU   

          Consilier local as. med. Edu Anca                               Jr. Mihaela Busuioc 

 

 

 


